
PROTOKÓŁ NR XX/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 28 lutego 2012 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XX sesję rady gminy Kostomłoty. 
Witam serdecznie radnych powiatowych, sołtysów, radnych i zaproszonych gości. W 
dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj 
uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Kostomłoty). 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów 
położonych w południowej części wsi Kostomłoty” dla lokalizacji farmy wiatrowej wraz 
z niezbędną infrastrukturą. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy 
Kostomłoty na 2012 r. 

14.  Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Gminy Kostomłoty za 2011 r. 
15.  Sprawy bieżące.  
16. Zakończenie obrad XX sesji Rady Gminy.  
 

  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie  
  widzę. Kto jest za przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie  ręki.  
  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia    
24.01.2012 r. do dnia 21.02.2012 r. 
 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy Kostomłoty na 2012 r. 
- nadania nazwy ulicy 
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- przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części 
wsi Kostomłoty” dla lokalizacji farmy wiatrowej wraz z niezbędną infrastrukturą. 

2. Podpisanie aktu notarialnego w dniu 26.01.2012 r. (sprzedaż udziału 1/4 w działce  
zabudowanej w Godkowie). 

3. Udział w posiedzeniach Zarządu i Komisji Rewizyjnej Gminnej Spółki Wodnej. W 
miesiącu marcu odbędzie się walne zebranie spółki. Omówiliśmy bieżący stan 
spółek, potrzeby i rozpatrzone były wnioski, które były przedstawiane przez 
członków zarządu.  

4. Udział w posiedzeniu Gminnego Zarządu OSP. Ustaliliśmy harmonogram działań na 
bieżący rok oraz ważniejsze sprawy, które wymagają nakładów inwestycyjnych, a 
także innych uzupełniających, w tym remontowych.  

5. Przygotowanie dokumentów do kontroli ministerialnej (remonty budynków 
przejętych z ANR). Został wytypowany budynek w Ramułtowicach, na którym 
zrobiliśmy remont dachu. Byliśmy pewni, że te działania przez nas przeprowadzone 
były dobre. Kontrola obejmowała cały Dolny Śląsk. Dzisiaj też mieliśmy kontrolę 
nieruchomości przejętych od Agencji na boiska, świetlice, przepompownie ścieków i 
inne komunalne.  

6. Podpisanie aneksu do umowy dla projektu – „Kompleksowa kanalizacja sanitarna 
gminy Kostomłoty, miejscowości: Chmielów, Siemidrożyce, Wilków Średzki, Wnorów 
wraz z rozbudową i modernizacją oczyszczalni ścieków w Piotrowicach” 
współfinansowanego z RPO WD. To już ostatni aneks obejmujący wszystkie 
kosztorysy powykonawcze.  

7. Udział w podsumowaniu projektu „Pracownia przyrodnicza w każdej gminie”. 
Szczegółowo można poczytać o projekcie w najnowszym Biuletynie. Pragnę jedynie 
podziękować wszystkim zaangażowanym w ten projekt.  

8. Odbiór końcowy remontu dachu na budynku w SP Mieczków. Płaski budynek ma 
nowy dach z blachy trapezowej i mamy nadzieję, że skończą się problemy 
przemakania dachu. 

9. Udział w konferencji „Partnerstwo Publiczno Prywatne - szansą dla Samorządów”. 
Doświadczenia samorządu Wielkiej Brytanii przeniesione na polski rynek. Pomoc z 
Unii Europejskiej będzie się zmniejszać i stoimy jako samorząd przed wyzwaniem 
skąd czerpać pieniądze na następne inwestycje. Jako potencjale źródło dochodów z 
zakresu infrastruktury wskazuje się źródło prywatne. Kilka takich inwestycji już się 
realizuje np. we Wrocławiu parking przed urzędem miejskim, baseny.  

10. Zlecenie ARAW zakupów grupowych. Mamy nadzieję, że ARAW reprezentując kilka 
samorządów potrafi w przetargu uzyskać ceny znacznie niższe niż my, zakupując 
znacznie mniejsze ceny usług czy materiałów.   

11. Udział w zebraniu z Dyrektorami Szkół.  
12. Podpisanie protokołu uzgodnień na sprzedaż lokalu w Ramułtowicach. W czerwcu 

prawdopodobnie zostanie podpisany akt notarialny.  
13. Udział w otwarciu wystawy „Twarze Średzkiej Bezpieki”. 
14. Uzgodnienia dotyczące realizacji małej odnowy wsi w 2012 r. z Radą Sołecką 

Chmielowa. Wybraliśmy to miejsce, ponieważ musimy w tym roku zrealizować 
zagospodarowanie terenu. Fundusz sołecki tej miejscowości będzie przeznaczony na 
ogrodzenie, natomiast my skupimy się na wyposażeniu w to, co zostało 
zaplanowane, zgodnie z koncepcją tego terenu. Mamy nadzieje pozyskać środki od 
marszałka na dofinansowanie urządzenia tego terenu.  

15. Uzgodnienia z dyrektorem ANR dotyczące współpracy przy wspólnych 
przedsięwzięciach. Źle się dzieje w kilku kwestiach, ponieważ Agencja sprzedaje 
swoje nieruchomości. Rozmawialiśmy, żeby nie przejęte do tej pory sieci, które 
dotyczą domów zamieszkałych przez pracowników byłych PGR-ów, a obecnie przez 
nich wykupionych, żebyśmy mogli te sieci przejąć i otrzymać dofinansowanie na ich 
remont. Dotyczy to w tej chwili miejscowości Jarząbkowice. Wiemy jaka tam była 
niedawno historia w związku z zamarznięciami. Sieci te są już wyeksploatowane i 
jedyna szansą jest wykorzystywanie środków, które w tym roku (ostatnim) Agencja 
może przekazać samorządom na remont. W Jarząbkowicach będziemy próbowali to 
zadanie zrealizować w tym roku. Dotyczy to dwóch budynków, gdzie zostały 
wykupione mieszkania przez lokatorów. Także dostaniemy (uzgodniliśmy to z 
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dyrektorem) pieniądze na budowę odcinka drogi w Piotrowicach, gdzie ma być 
budowane 16 domów jednorodzinnych w zabudowie szeregowej, żeby można było 
do tych obiektów dojechać. Rozmawialiśmy także o przejęciu jednego obiektu w 
Piersnie i wybudowaniu  drogi (chodzi o obszar byłego folwarku w kierunku na 
boisko).   

16. Chciałbym podziękować wszystkim tym, którzy przyczynili się do usunięcia hałdy 
śmieci w Piersnie. Dzisiaj otrzymałem informację ze strony spółdzielni, że problem, 
który od 3 lat narastał, mam nadzieję, ze po dostarczeniu tych dokumentów, które 
są można uznać za zakończony. Bardzo serdecznie dziękuję, tym bardziej, że był to 
temat trudny.   

17. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- powołania Komisji Rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru na stanowisko ds. 
księgowości UG (1/2 etatu), 
-  powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu za zadanie: 
Sporządzenie operatów szacunkowych w sprawach o ustalenie jednorazowej opłaty za 
wzrost wartości nieruchomości, 
(Radni z poprzedniej kadencji na pewno pamiętają sprawę, kiedy rozstrzygaliśmy 
sprawę rent planistycznych pochodzących ze sprzedaży działek z osiedla Eco-Bau. 
Rzeczoznawca, który prowadził tamte postępowania po trzykrotnym poprawianiu 
operatów i podaniu przez nas opinii do Stowarzyszenia Rzeczoznawców za każdym 
razem Kolegium kierowało sprawy do ponownego rozpatrzenia do gminy, stwierdzając 
usterki w operatach. Stowarzyszenie podtrzymało, że operaty są źle wykonane. 
Rzeczoznawca nie poczuwa się do poprawienia tych operatów. Zakończyliśmy z nim 
współpracę i przygotowany jest wniosek do sądu o zwrot poniesionej straty wartości 
rozstrzygnięcia przetargowego. W piątek mam podpisać umowę z nowym 
rzeczoznawcą.).   
- zmiany regulaminu pracy, 
(Od 1 marca UG pracuje w następujących godzinach: od poniedziałku do czwartku od 
7.15 do 15.30 i w piątek od 7.15 do 14.15.). Informacja wisi na drzwiach UG od 
miesiąca, podana jest również w Biuletynie Gminnym i na stronie internetowej. Proszę 
o przekazanie tej informacji wszystkim mieszkańcom.   
- określenia regulaminu pracy Komisji Konkursowej powołanej do rozpatrzenia ofert 
złożonych w ramach konkursu na realizację zadań publicznych w zakresie 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu przez organizacje pozarządowe i inne 
podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego w roku 2012, 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2011 r. 
- powołania stałej Komisji Likwidacyjnej do prawidłowego przeprowadzenia likwidacji 
składników mienia ruchomego stanowiących własność Gminy Kostomłoty oraz jej 
zadań. 

18. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• wycinki drzew – 7 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości – 3 
• podziału nieruchomości - 2 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 4 
• USC- 2 
• wymeldowania - 2 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  
w okresie od 20.01.2012r. do 16.02.2012r. 

 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 30 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

2724, w tym: 

2707 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 
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b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

17 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 1,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =1 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 2, z tego: 

Odmowne = 1 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 1 
    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 2, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 2 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Marian Fita – Czy na spotkaniu z dyrektorem ANR-u rozmawiał pan na temat działki 
prostopadłej do ul. Świerkowej. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Przypomnieliśmy, żeby to zadanie zostało sfinalizowane. 
Jest ono w trakcie realizacji, podobnie jak w Samborzu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji zostały zgłoszone 3 
wnioski (2 przez radnego Mariana Fitę, 1 przez radnego Jana Szwedo). Jeśli chodzi o 
rozszerzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej, to sprawa została skierowana do radcy 
prawnego. Pani radczyni prosiła o wydłużenie terminu na sporządzenie opinii. Czy ktoś 
chciałby zabrać głos?  
 
Jan Szwedo - Ja będę prosił, żeby podczas przeglądu dróg dojazdowych do pół zwrócić 
również uwagę na stan rowów przy tych drogach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Sołtysi będą informowani, kiedy Komisja 
Rolnictwa będzie odwiedzać daną miejscowość. Czy są jeszcze inne uwagi? Nie widzę. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dnia 1 kwietnia spotykamy się w 
Bogdanowie na Palmowej Niedzieli. Jak co roku odbędzie się konkurs palm.  
 
Zofia Heller-Sypek - Chciałam złożyć podziękowanie panu kierownikowi ZGK i 
pracownikom. Z uwagi na ostrą zimę nie mieliśmy wody. Awarie były szybko usuwane, za 
co dziękuję uprzejmie.  
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Ad.8.  
Jan Leszczyński – Jak wygląda sprawa ubezpieczenia mienia gminnego typu: place 
zabaw, świetlic oraz odpowiedzialności cywilnej osób tam pracujących. Mam na myśli, 
gdyby się zdarzył jakiś nieszczęśliwy wypadek. Przychodzą tam dzieci, młodzi ludzie. Czy 
w jakiś sposób jesteśmy od takich wydarzeń ubezpieczeni. Np. zostało uszkodzone 
ogrodzenie niedawno postawione w Wichrowie i teraz trzeba samemu schwytać sprawcę.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Ta sprawa jest dość świeża i dotyczy wielu rzeczy. Nie ma 
problemu z ubezpieczeniem i odszkodowaniem. My nawet np. w Piotrowicach mieliśmy 
zdublowane ubezpieczenie, bo nasz jest obiekt, a stowarzyszenie sobie jeszcze 
ubezpieczyło. My, wszystkie obiekty, których jesteśmy właścicielem ubezpieczamy. 
Natomiast, jeśli chodzi o wydarzenie w Wichrowie z ogrodzeniem. Pan sołtys zadziałał 
bardzo szybko i już następnego dnia po nocnym zdarzeniu było wiadomo, gdzie jest 
samochód, który był sprawcą. Musieliśmy wystąpić urzędowo do policji, która mogła 
stwierdzić, kto jest właścicielem pojazdu, o udostępnienie danych, które wpłynęły wczoraj 
do nas do urzędu. Dopiero wtedy, kiedy będzie firma ubezpieczeniowa sprawcy, będzie 
można posprzątać teren. Takie jest prawo i ja nic nie przyspieszę. Wszystko jest na 
drodze służbowej i w każdym momencie tak reagujemy, i żądamy odszkodowań. To jest 
taka normalna procedura, natomiast wyjaśnienia złożymy panu na piśmie.  
 
Mariusz Żałobniak - Chciałbym nawiązać do wniosku, który złożyłem w styczniu 2011 r. 
Chodzi o publikację ogłoszeń przez przedsiębiorców w Biuletynie Gminnym. Na 
przedostatniej sesji Komisja Rewizyjna też taki wniosek złożyła. Dostałem odpowiedź, 
jeśli chodzi o umieszczanie na stronie internetowej informacji o naszych 
przedsiębiorcach. Natomiast, do dnia dzisiejszego ani Komisja, ani ja jako radny nie 
dostałem stanowiska dotyczącego możliwości ogłaszania się przedsiębiorców w Biuletynie 
Gminnym. To jest wniosek z prośbą o ostateczną odpowiedź.  
 
Jan Szwedo - Mam taki głos od rolników, którzy posiadają grunty na terenie naszej gminy 
i gminy np. Środa Śląska, bo tutaj oni mają takie porównanie. Raz, że wysokość 
podatków. Mają żal, że są wysokie, a druga sprawa jest taka, że zwracając się o zwrot 
podatku akcyzowego rolnik przedstawić musi fakturę zakupu. To jest normalne. W gminie 
Środa Śląska kserują fakturę i oddają rolnikowi, natomiast tutaj kserowana jest faktura, 
potwierdzana za zgodność z oryginałem i płaci rolnik za każdą stronę 5 zł i nie wiem 
dlaczego, jest taka różnica. Jeśli to tak musi być, to dlaczego to tak jest.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Nie będę się w tej chwili do tego ustosunkowywał, bo to 
wymaga opinii prawnej. Udzielimy w formie pisemnej odpowiedź.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeżeli Urząd sam sobie potwierdza, to jakim 
prawem płaci się 5 zł. Bardzo proszę o wyjaśnienie tej sprawy. Chyba Urząd nie bierze za 
potwierdzenie na swoje potrzeby.  
 
Marian Fita – Dotyczy sprawy na ul. Słonecznej. Nie wziąłem dokumentu, z którym się 
zwracali mieszkańcy. Chodzi o oświetlenie przy ul. Słonecznej. Tam była interwencja, że 
na 1 słupie uszkodzony izolator powodował palenie się tego słupa i tej instalacji. Awaria 
została usunięta, niemniej jednak następuje to teraz przy drugim słupie. W urzędzie są 
dokumenty w tej sprawie. Mieszkańcy zwracali się do zakładu energetycznego. 
Stwierdzono, że nie ma żadnych przepięć tam, niemniej jednak sygnalizacje tych ludzi, 
którzy bezpośredni mieszkają tam są takie, że w czasie dużej wilgotności następują tam 
jakieś duże przeiskrzenia, przeskoki.  
 
Ryszard Janiec - Ja to zgłaszam co drugą noc. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś jeszcze chciałby złożyć wniosek lub 
zapytanie? Nie widzę. 
 
Ad.9.  
Stanisław Chojecki – W miejscowości Wnorów autobus szkolny jadący od strony 
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Chmielowa wozi dzieci do Wnorowa. Na skrzyżowaniu  drogi powiatowej i drogi gminnej 
we Wnorowie jest duża dziura. Autobus nie chce skręcać i dzieci muszą iść do końca 
Wnorowa na piechotę. Powiedział kierowca, że dopóki będzie ta dziura, nie będzie 
skręcał. Wystarczy pół wywrotki kamienia, żeby zasypać dziurę.   
 
Marian Fita - Mam sygnały mieszkańców w stosunku do rowu Jarosławiec. Chodzi o 
odcinek drogi powiatowej na wysokości końca miejscowości w kierunku południowo-
wschodnim. Tam nastąpiło wypłycenie i w dalszej części, gdzie rów zaczyna wypływać, 
następuje wstrzymanie wody. Wydaje mi się, i tak sygnalizują mieszkańcy, że przy 
remoncie, oczyszczaniu tego rowu zostało, być może nieświadomie, wypłacone i 
następuje zalewanie pól. Bardzo proszę o interwencję. 
 
Wioletta Dyczyńska – W Jakubowicach jest w tej chwili pustostan. Właścicielami jest 
Szczęsny i Białożyd. Tam kiedyś była rozlewnia wód, a ostatnio są non stop kradzieże. Ja 
przynajmniej raz w tygodniu dzwonię na policję, ewentualnie mieszkańcy. W tej chwili nie 
ma okien, drzwi, instalacji. Co z tym zrobić? Ktoś musi być właścicielem, to jest teren 
gminy. Nawet w biały dzień podjeżdża samochód, wyciągają okna, drzwi  ładują na 
samochód. Ja dzwonię na policję, policja przyjeżdża, niby sprawdzają, niby coś i dalej są 
kradzieże. W tej chwili jest stan opłakany. 
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Gmina nie ma tam udziałów  w tym budynku.   
 
Wioletta Dyczyńska – Ale to jest na terenie gminy.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jest to na terenie gminy i dotyczy prywatnej 
nieruchomości. Jest właściciel. I tak naprawdę gmina może zgłaszać fakty, zresztą tak jak 
każde inne, natomiast nie może wkraczać na posesję. Ja uczulam, bo czasami są telefony 
nawet w nocy, niech wójt coś poradzi. Ja dzwonię na policję, ale policja też nie może 
wejść na teren prywatny, jeśli nie ma zagrożenia życia bądź też zdrowia innych osób, 
albo osób, które są właścicielami. Tak jak w przypadku np. wody, która wycieka z 
mieszkania  na piętrze, nie ma możliwości wejść przez drzwi, bo nie ma właściciela. Kto 
będzie pilnował tego mieszkania? Co będzie potem, kiedy ktoś zgłosi, że zginęły jakieś 
wartościowe rzeczy. To naprawdę jest temat trudny, ja mogę jedynie organizować 
szukanie właściciela, jeśli jest taka potrzeba. Na pewno nie podejmę żadnych działań w 
kierunku wkroczenia na posesję, tudzież jej zabezpieczania. To jest absolutnie nie 
możliwe.  
 
Wioletta Dyczyńska  - Na pewno gmina nie ma w tej chwili płaconych podatków i można 
coś z tym zrobić. Może część tego mienia odzyskać.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Pani sołtys być może ma rację, bo być może 
ta własność powinna być zabezpieczona na poczet zaległości podatkowych. Jeżeli 
właściciela już nie ma, a to jest powoli dewastowane, to być może powinniśmy wejść na 
hipotekę i działać.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sięgam pamięcią 4 lata do tyłu i wtedy był właściciel, i 
zaległość podatkowa. Właściciel prawdopodobnie wtedy sprzedał część nieruchomości i 
zapłacił zaległości. Od tej pory rzeczywiście nie jest to regulowane i właściciel nie pojawił 
się. Jedynie przyjmuję to w formie takiej, że przekażę do policji i nic poza tym zrobić nie 
mogę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Trzeba sprawdzić, czy jest zadłużenie. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Do tego też jest procedura. My nie możemy zajmować  
nieruchomości, wchodzimy na hipotekę i zadłużenie rośnie. Od tego są urzędy, które 
ściągają te należności.  
 
Jan Szwedo - Na razie nie ma tam zagrożenia, ale słyszy się, że kable są wyrywane, to 
być może sterczą z napięciem, i może tam dziecko wejść, czy ktoś inny. Wydaje mi się, 
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że trzeba zmusić właściciela, żeby zabezpieczył. Musi być to niedostępne przynajmniej 
dla dzieci.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad.10.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego pracowała na posiedzeniu nad projektem uchwały; proszę o opinię. 
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście państwo projekt uchwały. W § 
1 po wyrażeniu – „nadaje się nazwę Południowa lub Letnia lub Wiosenna ulicy położonej 
w miejscowości Kostomłoty” dodaje się wyrażenie – „stanowiącej część działki”. Jest to 
uszczegółowienie zapisu przez radcę prawnego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos?  
 
Marian Fita – Wnioskuję, aby nadać ulicy nazwę Południowa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są inne propozycje? Jeżeli nie, to 
proszę, aby z projektu wykreślić pozostałe propozycje nazw ulicy – Letnia lub Wiosenna. 
Kto jest za przyjęciem propozycji radnego, aby nadać ulicy nazwę Południowa?  
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Głosujemy nad projektem uchwały. Kto jest 
za przyjęciem projektu uchwały?  
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie nadania 
nazwy ulicy została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi 
Kostomłoty” dla lokalizacji farmy wiatrowej wraz z niezbędną infrastrukturą. 
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Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Został opracowany już plan zagospodarowania 
przestrzennego, który został zaskarżony przez wojewodę i czekamy na rozstrzygnięcie 
WSA. W przypadku jakichkolwiek rozstrzygnięć plan ten częściowo będzie anulowany, w 
związku z tym szkoda tych kilkunastu miesięcy, dlatego projekt uchwały mówi o 
rozpoczęciu procedur wykonania tego planu zgodnie z wymogami wojewody. Stąd też 
dzisiejszy projekt. Plan obecnie jest obowiązujący, dlatego projekt mówi o jego zmianie.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi 
Kostomłoty” dla lokalizacji farmy wiatrowej wraz z niezbędną infrastrukturą została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.13.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Kostomłoty na 2012 r. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Kostomłoty na 2012 r. została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.14.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Sprawozdania były przedstawiane na 
poszczególnych posiedzeniach komisji. Czy są jakieś uwagi? 
 
Mariusz Żałobniak – Ja mam uwagę do sprawozdania Komisji Prawa, Porządku 
Publicznego i Ochrony Środowiska. Komisja rozpatrywała wniosek odnośnie 
zamontowania progów zwalniających w miejscowości Świdnica Polska. Taki wniosek 
składali też mieszkańcy Piotrowic. Sprawozdanie należałoby skorygować, ale odpowiedź 
jest taka sama, że należy progi sfinansować ze środków funduszu sołeckiego.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Pan radny stawia wniosek, żeby było 
uszczegółowienie, czy uogólnienie? To jest różnica. 
 
Mariusz Żałobniak – Wnioskuję o uszczegółowienie. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – To sprawozdanie zostanie uszczegółowione 
przez przewodniczącego komisji. 
 
Ad.15.  
Jan Szwedo  - Mam pytanie od rolników. Nagromadziło się opon i co z nimi zrobić. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła  - W każdej miejscowości informowałem, że wystarczy 
zgłosić do ZGK i w określonym momencie można przywieźć. Każda ilość opon zostanie 
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przyjęta od rolników, czy mieszkańców naszej gminy.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Rozumiem,  że ZGK nie będzie jeździł po 
terenie, należy je przywieźć do ZGK.   
 
Marian Fita - Szanowni radni. Już przez kilka lat rozmawiamy w temacie krzeseł. Bardzo 
proszę, żebyśmy naprawdę wygospodarowali jakieś pieniądze. Mówimy już o tym drugą 
kadencję. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik - Popieram panie radny. Przez ostatnie 3 m-ce 
padł ten wniosek kilkakrotnie. Bardzo prosimy o zakup krzeseł, bo te są nie do siedzenia. 
Panie wójcie padł wniosek i bardzo też proszę jako przewodnicząca o zakup krzeseł na 
obrady sesji.  
 
Leszek Wicha - Zwracam się do Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony 
Środowiska o pilne rozpatrzenie wniosku Gminnego Komendanta OSP, ponieważ z 
wrotami jest naprawdę druzgocąca. Proszę o pilne rozpatrzenie wniosku. 
 
Karol Stafiński – Komisja odbędzie się 14 marca o godz. 14.00.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik - Wniosek, który wpłynął od OSP nie dotyczył 
tylko wrót. Wniosek poszedł także o dotację. Ta dotacja na pewno zostanie przyznana, bo 
pan Gawliński również wspiera i pomaga w jej załatwieniu. Natomiast, tam jest także 
problem wyposażenie straży pożarnej, łącznie ze stanem technicznym samochodów. 
Mieliśmy dwa przypadki w Piotrowicach, gdzie nie potrafił samochód stanąć. Można dbać 
o wszystko, ale bezpieczeństwo ludzi jest bardzo ważne. Czy są jeszcze jakieś sprawy 
bieżące? Nie widzę. Przypominam, że po sesji mamy spotkanie z firmą, która nam 
przedstawi sytuację finansową ZGK oraz możliwości przekształcenia w inną  formę 
prawną. Chciałam powiedzieć, że dzisiaj zadajemy tylko pytania, a dyskusja już z wiedzą 
pełną odbędzie się na spotkaniu radnych w marcu. 
 
Ad.16. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XX sesji rady gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.20. 
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Załącznik nr 1 
 
 
 

 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 
podjętych na XIX sesji w dniu 31.01.2012 r.  

 
 
 

1. Uchwała Nr XIX/105/11 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 
rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 19.441.444,00 zł 
- wydatki budżetu gminy 21.652.455,00 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XIX/106/11 w zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kostomłotach. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
3. Uchwała Nr XIX/107/11 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty na rok 2012.  
Plan pracy będzie realizowany w roku bieżącym. 
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